

Subject: MSC NOTICE --- DOCUMENTATION REQUIREMENTS FOR PHILIPPINES

Date: 20 August, 2024

Dear Customers,
尊敬的客户,

This is to inform you that upon POD's requirement the **BL Nature Code** is used to indicate the nature of a Bill of Lading (BL).

我司现重申，据目的港菲律宾要求，BL NATURE CODE 用于识别提单性质。

Here are the common codes:
以下常见情况供贵司参考：

- **BL Nature Code 23:** For local consumption, meaning the goods are intended for use within the country. – SET BY DEFAULT (no need mention on SI)
23: 进口本地销售 – 默认设置 (无需在 SI 上注明)
- **BL Nature Code 24:** For transshipment, meaning the goods are being transferred to another destination outside the country. – BL NATURE CODE "24" is mandatory to show in cargo description as per shipper's request. (mandatory to mention on SI)
24: 转运至其他国家 – 根据客人要求，货描中必须显示 BL NATURE CODE "24" (必须在 SI 上注明)

Please contact your clients to make sure comply with the POD Customs Regulation. We will follow up your SI request directly and any incorrect data will cause extra cost or responsibility, which is on your account. We will not verify with you again.

请各订舱代理及时通知客人与其收货人落实各国家/各港口的海关要求。我司此邮件仅供提醒，如稍后港口海关有任何更新，请建议客人及时落实更新并遵照执行。我司将继续完全按照各代理所提供的提单确认件直接录入舱单并签发提单，不再另行与代理确认。

Using this opportunity, we would like to express our sincere appreciation for your kind attention and cooperation. Please do not hesitate to contact us if we could be of any assistance.

借此契机，我司衷心感谢贵司一如既往的厚待与合作。如有任何疑问，欢迎垂询。

Regards

Mediterranean Shipping Company (Shanghai) Limited